

大埔循道衛理幼稚園
TAI PO METHODIST KINDERGARTEN

遞交入學申請表 溫馨提示
Reminder---Submit the Admission Application Form

- (1) 家長可選擇 (親身/郵寄) 到本園遞交入學申請表。
(2) 如未能適時提交足夠文件者, 本園一概不接受其報名文件

交表時間	星期一至星期五 (9:30-11:30 及 14:00-17:00), 星期六 (9:00-12:00) 。
------	---

遞交文件:	報名費\$40 (如選擇郵寄, 請先透過銀行入數到本園銀行戶口。) > 恆生銀行 - 戶口號碼 356-022400-001, > 恆生銀行 - 戶口名稱 TAI PO METHODIST KINDERGARTEN, 並連同入數紙及下 列文件 和入學申請表格寄交到本園。
	個人證件相 2張
	出世證明書副本 或 (居港證明之副本-非本港出生者適用)
	免疫接種記錄卡副本一份 (需底面影印及必須包括有幼兒姓名的資料在內)
	回郵信封4個(信封A5 Size, 請寫上地址及貼上\$4.0 郵票寄往本地, 非本地請貼足夠郵費, 收 信人請寫學生姓名)

- | |
|--|
| (1) Parents can choose submit documents to the kindergarten in person/by post .
(2) Please be noted that application will be considered as not accepted if insufficient documents are submitted with application. |
|--|

Time: Monday to Friday (9:30 to 11:30 and 14:00 to 17:00), Saturday (9:00 to 12:00)

Submit documents: > Admission fee \$40 * If submit by post, please bank in our kindergarten's bank account. Heng Sang Bank Account no. 356-022400-001 ; Heng Sang Account Name. TAI PO METHODIST KINDERGARTEN, please attach the bank slip, documents and application form in the letter. > Two ID photos of the child > True and copy of the child's birth certificate and True and copy of proof of abode in Hong Kong (non-local child only) (If submit by post, please provide copy only) > One copy of the child's immunization record (both sides has to be photocopied with the name of the child shown) > Four stamped self addressed envelopes (A5 size of envelopes, please state the mailing address and name of child on every envelope. Postage for local mail is \$4.0; for non-local mail, please put on sufficient postage).



大埔循道衛理幼稚園
TAI PO METHODIST KINDERGARTEN
入學申請表
Application Form for Admission

申請編號Application No.

學生編號Student No.
(只供學校填寫)

申請人資料Applicant's Particulars

中文姓名 Name in Chinese		性別Sex		相片 Photo
英文姓名 Name in English		家中常用語言 Spoken language at home		
出生日期 Date of Birth		年齡Age		
出生證明書號碼 Birth Certificate No.		出生地點 Place of Birth		
國籍Nationality		信仰Religion		
住址 Home Address				
住宅電話 Home Telephone	電郵地址 Email Address			
擬報讀之班級 Applying for Class	☐ K1幼兒班 ☐ K2低班 ☐ K3高班 請選出報讀班制的先後次序(填寫1,2,3) (上午班AM___ / 全日班WD___ / 下午班PM___) PLEASE FILL OUT THE APPROPRIATE ORDER ACCORDING TO YOUR WISHES			
入學日期 Entry Date	年 月			

家長 / 監護人資料 Parent / Guardian's Particulars

父親姓名 Name of Father		職業 Occupation		手提電話 Mobile No.	
母親姓名 Name of Mother		職業 Occupation		手提電話 Mobile No.	

現/曾就讀本幼稚園之兄弟姊妹(如適用) Particulars of Siblings attending/having attended this Kindergarten (if applicable)

姓名Name:	學年School Year:	班級Class:	關係Relationship:

注意事項/Point to Note:

此表格所提供的個人資料只會用作處理幼稚園入學申請之用。申請程序完成後，未獲取錄者之資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請與幼稚園聯絡。

Personal data in this form is provided for processing application for our kindergarten admission. All data of unsuccessful application will be destroyed on or after admission completion. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries.

家長/監護人簽署Signature of Parent/Guardian: _____ 日期Date: _____

大埔循道衛理幼稚園
TAI PO METHODIST KINDERGARTEN

報名表附件 - 家長問卷
PARENTS QUESTIONNAIRE

目的: 為讓家校彼此多加了解, 煩請回應本問卷。謝謝!

Aims: To learn more about each other, please respond to this questionnaire. Thanks!

1. 你會否瀏覽本園網頁。

Do you visit our website?

2. 網頁中你認為哪一方面的資訊是你最感興趣。

Which part information on website is your interest?

3. 貴家長選擇本園的原因。

Why you choose our kindergarten?

4. 貴家長對本園還有哪方面想多作了解。

What else do you want to know more about our kindergarten?

5. 請分享閣下欣賞貴子弟之處。

Do you appreciate about your children? Please share to us.

6. 貴家長日常與貴子弟進行什麼親子活動, 請分享。

Parent please share the happy things when do daily activity with child?

家長／監護人簽署

日期

Signature of Parent／Guardian: _____ Date: _____